
 

 

 
 

 

ЗАПИСНИК 
 

са VII редовне годишње скупштине удружења "СРПСКИ КРИВАК" 
одржане 11. јуна 2017. године 

 
 
VII редовна годишња скупштина удружења "СРПСКИ КРИВАК" одржана је 11. јуна 
2017. године, са почетком у 12 часова, у вајарском атељеу проф.др Драгана 
Раденовића. 
 
Скупштини је присуствовало тридесет троје чланова Удружења, наведених по 
азбучном реду имена:  
  

1. Александар Седмак 
2. Биљана Миљковић 
3. Божидар Раденковић 
4. Бранислав Добросављевић 
5. Бранислав Јованић 
6. Бранислав Остојић 
7. Братислав Ђорђевић 
8. Весна Димић Илић 
9. Драган Милановић   

10. Драган Раденовић 
11. Жозеф Иван Лончар 
12. Зоран Илић 
13. Зорица Богдановић 
14. Зорица Милановић 
15. Зорица Панић   
16. Милан Ћирковић 
17. Миодраг Живковић  
18. Миодраг Иванишевић 
19. Миодраг Кастратовић 
20. Ненад Маринковић 
21. Никола Докмановић 
22. Обрад Зелић 
23. Олга Цветановић 
24. Петар Петровић Марш 
25. Радмило Рончевић 
26. Ранко Бошњак 
27. Сања Панфилов 



 

 

28. Снежана Божић 
29. Снежана Кирин 
30. Снежана Марковић 
31. Станко Стојиљковић 
32. Татјана Калезић 
33. Проф.др Хаџи Димитрије Панфилов 
 
Утврђено је да су испуњени сви услови за пуноважно одлучивање Скупштине, који су 
прописани Чл. 11. Статута. 
 
Скупштини су присуствовали и гости Удружења "СРПСКИ КРИВАК": 
  

1. Предраг Анђелић   
2. Драгана Добросављевић 
3. Смиљана Милановић 
4. Милица Калезић 
5. Милорад Живанић 
6. Гордана Влајић 
7. Драгица Раденовић 
8. доктор и докторка Паунић 
9. г. Родић и г. Пушица 

 
У VII редовну годишњу скупштину, предложен је следећи 

ДНЕВНИ РЕД 

1. Отварање заседања 
2. Одавање поште преминулим члановима СК 
3. Избор радног председништва 
4. Усвајање дневног реда  
5. Усвајање Записника са VI редовне годишње скупштине, одржане 5. јуна 

2016. године, који се налази на:  http://www.krivak.rs/klubovi/skupstina.html 
6. Извештај о раду СК у претходној години  
7. Избор руководства СК 
8. Предлог за измену Статута  
9. Предлози и смернице за даљи рад Удружења 

10. Разно 
11. Затварање VII редовне Скупштине удружења СК. 

 
 
Тачка 1. 
 
Председник Скупштине Српски Кривак, проф. др Божидар Раденковић, поздравним 
говором обратио се учесницима Скупштине, након чега је отворио заседање 
Скупштине. 
 
Тачка 2.  
 
Председник Управног одбора СК Зорица Милановић позвала је присутне да минутом 
ћутања одају пошту преминулој чланици Српског Кривака Сузани Шуваковић Савић. 
 
 

http://www.krivak.rs/klubovi.html


 

 

Тачка 3.  
 
Председник Скупштине Српски Кривак Божидар Раденковић, предложио је радно 
председништво Скупштине СК  у саставу:  
1. проф.др Зорица Милановић-председавајући,  
2. проф.др Драган Раденовић, члан, 
3. Братислав Ђорђевић, члан и  
4. проф.др Зорица Богдановић, записничар.  
 
Предлог радног председништва је једногласно усвојен. 
 
Тачка 4. 
 
Зорица Милановић, председавајући скупштинским заседањем, предложила је 
дневни ред.  
 
Предложени дневни ред једногласно је прихваћен. 
 
Тачка 5.  
 
Зорица Милановић је ставила на гласање усвајање Записника са VI редовне 
годишње скупштине Удружења, одржане 5.6.2016. године, у Крупњу. 
  
Записник са VI редовне годишње скупштине Удружења једногласно је усвојен.  
 
Тачка 6.  
 
Председник Скупштине Српски Кривак Божидар Раденковић, поднео је Извештај о 
раду Удружења између две скупштине. 
 
Зорица Милановић је отворила дискусију поводом поднетог Извештаја.  
Братислав Ђорђевић, председник Спортског клуба је предложио да се Извештај 
допуни са још неколико активности одржаних у организацији Спортског клуба.    
 
Зорица Милановић је ставила на гласање усвајање поднетог Извештаја са допунама 
предложеним од стране Братислава Ђорђевића.  
 
Извештај о раду Удружења између две скупштине са предложеном допуном усвојен 
је једногласно. 
 
Извештаји председника скупштине и председника управног одбора сачињени су у 
форми PPT слајдова. Извештај у PDF формату, биће постављен на веб сајт 
Удружења. 
 
Финансијски извештај за 2016. годину и Финансијски план за 2017. годину 
 
Председник Управног одбора Српског Кривака Зорица Милановић поднела је 
извештај о раду Управног одбора између две скупштине и изложила је Финансијски 
извештај за 2016. годину. Примедби на финансијски извештај није било. 
 



 

 

Председница Управног одбора је изложила и образложила основне ставке 
Финансијског плана за 2017. годину, које се у потпуности поклапају са одговарајућим 
ставкама из претходних година.  
 
Финансијски план за 2017. годину, прихваћен је једногласно и без дискусије. 
 
 
Тачка 7.  
 
Зорица Милановић је изнела је предлог Предлог УО за избор/ реизбор чланова 
управе Удружења, позвала присутне да дају предлоге. Пошто другачијих предлога 
није било, Зорица Милановић ставила је на предлог на гласање.  
 
Скупштина је донела једногласну одлуку да се усвоји предлог УО, и да руководство 
Удружења до наредне Скупштине ради у саставу: 
1. Председник Скупштине СК - проф.др Божидар Раденковић 
2. Председник УО - проф.др Зорица Милановић 
3. Заменик Председника УО - проф.др Зорица Богдановић 
4. Председник Научног клуба - проф.др Бранислав Јованић  
5. Председник Културног Клуба- проф.др Драган Раденовић 
6. Председник Пословног Клуба - проф.др Петар Кочовић 
7. Председник Новинарског клуба - Станко Стојиљковић 
8. Председник Спортског клуба - Братислав Ђорђевић 
9. Председник Жирија за доделу годишње награде СК - Станко Стојиљковић  

10. Заменик Председника Жирија за доделу годишње награде СК - Милован 
Матијевић 

 
Тачка 8.  
 
Зорица Милановић изнела је предлог Управног одбора за изменом Статута 
удружења. Једногласно је донета одлука: 
 
Мења се 1. члан статута, став 7: 
 
Додела награда Удружења Српски кривак за нарочите заслуге и достигнућа у 
професионалним и/или друштвеним активностима: 

а) годишња награда Српски кривак, 
б) двогодишња награда Лебдећи Тесла додељује се сваке парне године и  
в) двогодишња награда Ананда додељује се сваке непарне године. 

Додела награда регулише се посебним правилником. 
 
Тачка 9.  
 
Зорица Милановић дала је реч присутнима да изнесу предлоге и смернице за даљи 
рад удружења. 
 
Радмило Рончевић констатовао је да је удружење до сада много урадило, и да је 
потребно у будућности још боље афирмисати Српски Кривак. 
 
Обрад Зелић изнео је предлог да би удружење требало да се залаже да се део 
Београда око Студентског трга не уређује подизањем споменика политичарима. 



 

 

Сматра да би конкурс требало поништити и консултовати наше признате и 
релевантне стручњаке, архитекте и вајаре. Станко Стојиљковић се сложио са 
предлогом, подсетивши присутне  на његове раније предлоге да се део око 
Студентског трга уреди као Српски Пантеон, да буде посвећен људима из науке и 
културе. Овај предлог су већ подржали бројни архитекти, академици и други. Треба 
да тражимо начин да се ово заустави. Након дискусије у којој је учествовало више 
чланова Српског Кривака, Братислав Ђорђевић је изнео предлог да новинарски клуб 
покрене иницијативу да се направи трибина на ову тему. 
 
Татјана Калезић се захвалила за пријем у Српски Кривак, представила је своје 
активности у претходном периоду и позвала чланове удружења да подрже будуће 
активности везане за рад са младима, дизајн ћириличних фонтова и покретање 
медијума за јачање културне и моралне свести код деце. 
  
 
Тачка 10.  
 
У оквиру тачке Разно, једногласно је усвојена је адреса удружења Рудо3/171, 
Београд. 
 
Проф.др Драган Раденовић је затим приказао своју нову скулптуру и говорио о 
методолошком поступку израде скулптура. У дискусији је учешће узело више 
присутних. 
 
 
Тачка 11.  
 
Председавајући Скупштине, Зорица Милановић је закључила рад VII редовне 
годишње скупштине и позвала присутне на заједнички ручак и дружење. 
 
 
           Записник сачинила:  
         
 
                 Зорица Богдановић с.р. 
 
 

 
 
Као и ранијих година, и ова Скупштина је, осим радног дела, имала културни и 
забавни садржај. 
 
У оквиру културног дела, учесници Скупштине посетили су: старо језгро Гроцке, 
Ранчићеву кућу и манастир Рајиновац. Захваљујемо Зорици Атић, директору Центра 
за културу Гроцка, на срдачном пријему.  
 
У оквиру забавног дела, организован је ручак у атељеу Драгана Раденовића, а у 
музичком програму учешће су узели Бранислав Остојић, Снежана Јандрлић 
(Марковић), Весна Димић Илић и Сања Панфилов. 


